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Z A P I S N I K
sa 174. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 14. prosinca 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Patricia Pleše
Medić,  službenica  u  Odsjeku  za  proračun  i  financije,  Indira  Rački  Joskić,  ravnateljica  „Narodne
knjižnice i čitaonice“ Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački,
djelatnik JVP Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Zvezdana Jerković,
ravnateljica  Dječjeg  vrtića  „Hlojkica“  Delnice,  Alen  Udović,  direktor  GSC  Delnice,  Davorin
Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova
tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Davorka  Grgurić,  Đulio  Jusufi  umjesto  kojeg
sjednici prisustvuje Patricia Pleše Medić, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje
Zatezalo, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, Tomislav Mrle umjesto
kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

PLANSKI KOLEGIJ

NIKOLINA MUHVIĆ
- Priprema natječaja za javne potrebe.
- Priprema akata koji će biti doneseni na Gradskom vijeću za objavu u Službenim novinama.
- Izrada ugovora sa stipendistima.
- Izrada natječaja za prodaju zemljišta.
- Sistematizacija radnih mjesta, usklađenje s Uredbom Vlade RH o sistematizaciji u lokalnoj

samoupravi.

GORDANA PISKAČ
- Supilova  ulica:  Goran graditeljstvo  završio je  svoj  dio asfaltiranja,  Građevinar  Čabar  nije

uspio dobiti asfaltere pa će se radovi asfaltiranja prolaza izvršiti u srijedu. Radi se i na platou u
Frankopanskoj ulici, no radovi odvodnje neće biti dovršeni u ovoj godini.

- Muzej: projektna dokumentacija je gotova, dobivene su potvrde na projekte. S obzirom da je
objekt površine veće od 400 m2 potrebno je izvršiti kontrolu projekta u smislu statike.

- Prisustvovanje sjednici Gradskog vijeća te odbora.
- Poslovna zona K1: zaprimljen je zahtjev za produženje roka na još godinu dana s obzirom na

to da je potencijalni investitor imao 5 godina za izvršenje gradnje, a taj rok ističe.  Produženje
roka  je  u  nadležnosti  Gradskog  vijeća  te  će  se  izvršiti  nadopuna  dnevnog  reda  sjednice
zakazane  za  17.  prosinca  2015.  godine.  Što  se  tiče  pristupnog  puta,  zbog  nedostatka
financijskih sredstava za izvedbu ceste, predložit će se varijantno rješenje, a to je pristupni put
između tiskare i Jele.

- Za cestu Kendar očekujemo idejne projekte nakon čega ćemo zatražiti posebne uvjete gradnje
ceste. Pripremit će se i dopuna ugovora kako bismo mogli napraviti faznu izgradnju ceste.



- Rješenja za legalizaciju i komunalni doprinos.
- Ažuriranje GIS baze podataka kao priprema za popis imovine.
- Kontrola računa KRD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. i njihovih dnevnika rada.
- Prometno redarstvo, izrada i štampanje uplatnica za prometno redarstvo.
- Knjiženje uplate komunalne naknade te, na terenu, ažuriranje podataka.

ALEN UDOVIĆ
- Aktivnosti vezane uz pripremu sezone na Platku.
- Na  pitanje  gradonačelniku  da  li  je  moguće  podići  rampu  na  ulazu  u  klizalište  od  strane

kuglane, gradonačelnik je odgovorio da se rampa generalno ne može ostaviti  podignuta iz
razloga što se tada dešava anarhija svih onih koji bi vozili kroz park, divljanje automobilima
kroz park a upravo iz tog razloga rampa je i postavljena. U ciljanim sadržajima na klizalištu
rampa se može podići, ali generalno ne.

DAVORIN KLOBUČAR
- Za  danas  je  zakazana  sjednica  Projektnog tima  za  rekonstrukciju  nogometnog  stadiona  u

Delnicama na kojoj će projektant predložiti idejno rješenje na koje je potrebno dati očitovanje.
- Provođenje programa i projekata koje osmišljava GSC za potrebe djece i mladeži kako bi se

što je moguće više popunili sportski objekti u Delnicama.
- Danas će se održati sastanak glede organizacije atletske cestovne utrke Delnice – Petehovac

kako bi se, u suradnji s Turističkom zajednicom, obogatio ulazak u Novu godinu.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- U Vrtiću vlada novogodišnje raspoloženje, prosinac je u vrtiću zanimljiv, djeca uživaju, dolazi

Djed Mraz koji će djeci pokloniti poklone, a u petak, u suradnji s Društvom „Naša djeca“, bit
će održana predstava za djecu u Radničkom domu.

- Sastanci Odgajateljskog i Upravnog vijeća.

PETAR HRG
- Početkom tjedna održat će se sjednice Nadzornog odbora, Turističkog vijeća i Skupštine s

temom: prihvaćanje Plana rada i Financijskog plana za 2016. godinu.
- Zbog ugovorenih rokova prioritet su programi u kojima je TZ ostvarila pravo na korištenje

sredstava od HTZ, a vezano na smeđu signalizaciju, obnovu vidikovaca i program udruženog
oglašavanja.

- Pripreme za Delničku adventsku bajku.
- Organizacija maratonske utrke na staru godinu.

Gradonačelnik je predstavio članovima Kolegija gospodina Petra Hrga, koji je sada redoviti član
Kolegija,  upisan  u  Registar  direktora  koji  zastupaju  turističke  zajednice.  Izborom  direktora
možemo se posvetiti aktivnostima u Turističkom uredu i Turističkoj zajednici jer su, na žalost,
neke stvari bile zapostavljene. No, od sada će sve krenuti normalnim tempom na dobrobit svih koji
čine i žive od turističkog kolača i turističkog miljea. Upravo ova manifestacija potvrda je da se
itekako može u turističkom dijelu aktivnosti pomoći kroz kvalitetne sadržaje, a vjerujem da ih ima
još i da će se to znati prepoznati i da će ipak sve krenuti onako kako bismo svi željeli. Na žalost, u
zadnje smo se vrijeme bavili sami sa sobom zbog poznatih razloga no nadam se da je ta epizoda
iza nas. 
Gospodinu Petru Hrgu zaželo je dobrodošlicu na Kolegij i u Grad Delnice kao ovlaštenoj osobi
Turističkog ureda.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo.
- Aktivnosti oko izrade Pravilnika JVP.
- Rad s korpom.
- Prisustvovanje sjednici Upravnog odbora zapovjedništva i Županijskog upravnog odbora, te

Upravnog odbora DVD-a.



- Prijevoz korisnika Doma za stare i nemoćne osobe „Turnić“ iz Broda na Kupi u Delnice.
- Prisustvovanje otvorenju Vatrogasnog doma u Prezidu.

HRVOJE ZATEZALO
- Danas se održava Skupština KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Nastavak  uređenja  živice  na  groblju  u  Delnicama  te  uređenje  tuja  koje  su  zasađene  na

parkiralištu. 
- Detaljno čišćenje Vidma.
- Dogovor s JVP za orezivanje lipa u Crnom Lugu.
- Pražnjenje kanti  za otpatke na grobljima,  odmorištima,  dječjim igralištima te svakodnevno

čišćenje ulica, trgova i igrališta.
- Aktivnosti za advent.
- Priprema Radničkog doma za predstojeća događanja i čišćenje nakon toga.
- Plac i čišćenje nakon placa.
- Stolarski radovi.
- Gradonačelnik je zatražio da se danas,  prioritetno,  uredi  okoliš  zgrade Gradske uprave na

način da se osvijetle grmovi kao i ranijih godina.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Rad s korisnicima i stručna obrada građe.
- Financijsko poslovanje Knjižnice je aktivnost uobičajena za kraj godine. Kontrolira se priliv

vlastitih sredstava u suradnji s računovodstvenim servisom, a tu su i poslovi ispisa dužnika za
knjige, članarine, zakasnine.

- Dvije radijske emisije.
- Izrada Izvješća prema PGŽ o utrošenim sredstvima po natječaju PGŽ za „Dodir riječi“.
- Tematski urediti izloge i okititi prostor. 

PATRICIA PLEŠE MEDIĆ
- Knjiženje  faktura,  zatvaranje  izvoda,  plaćanje  obveza,  provođenje  kompenzacija,  kontrola

bilance, usklađivanje kartica, rješavanje stanova sa stanarskim pravom.
- Očitovanje na reviziju učinkovitosti.
- Knjiženje „Erste stanova“.
- Praćenje naplate po legalizaciji nezakonito izgrađenih građevina.
- Obračun za volontere.
- Izmjena Plana nabave i ažuriranje registra sklopljenih ugovora.
- U tijeku su pripreme za naplatu poreznih prihoda u vlastitoj režiji.

Dovršeno u 8,25 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


